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Uiteindelijk dan toch. Wat later als oorspronkelijk de 
bedoeling maar de laatste editie van onze clubkrant 
voor dit seizoen is een feit.  
Door een wat langere winter(corona)stop is het  
seizoen wat later in het jaar geëindigd. En dus ook 
de afsluitende activiteiten. Maar nu midden in de 
zomerstop is er toch weer een lezenswaardige editie 
gereed. Helaas zonder bijdragen meer van Gaby. Ze 
is gestopt als redactielid, maar doet gelukkig nog wel 
de eindredactie. Tegelijkertijd een hartelijk welkom 
aan een nieuwe schrijfster: Jolanda van der Wiel. 
Onze vaste reporter Jur is even uitgeschakeld maar, 
zo valt in deze clubkrant te lezen, is op de weg terug.  

Dat we weer meer mogen doen na de Corona  
periode is terug te zien in de diverse  
activiteitenreportages. Verder kijken elftallen terug 
en vooruit. Ook de jeugd is goed vertegenwoordigd!  
 
Mis je wat of heb je goede ideeën voor onderwerpen 
of bepaalde interviews, laat het weten dan nemen 
we dat mee voor de volgende editie. Die zal ergens 
rond oktober, november zijn.  
 
Maar eerst nog even lekker genieten van de zomer.  
Veel plezier!   

Aftrap van de redactie 



4 

De Stormvogel seizoen 2021/2022 

Lieve leden,  
 
Er zit sinds een paar jaar 
weer eens een heel  
seizoen erop. Ook wel 
eens lekker, en zeker in 
een jaar waarin we 90 
jaar bestonden. Maar er 
wacht ook weer een 
nieuw seizoen. Als jullie 
dit lezen zijn we al weer 
begonnen met de  
voorbereiding en zijn  
we elkaar al weer tegen 

gekomen op ons vertrouwde “Bolwerk”.  
 
Ons vlaggenschip hield het lang spannend. We  
bleven knap overeind en plakken er weer een jaar 2e 
klasse aan vast. Geen Zuid 2F meer maar 2H. Voor de 
beker zijn we gekoppeld aan Heukelum, LRC en  
Rijsoord. Dat het lang spannend was had dit jaar 
vooral te maken met een spannende competitie 
waarin heel veel ploegen aan elkaar gewaagd waren. 
Selecties waren smal en Covid liet qua blessures op 
veel plaatsen sporen achter. Al met al een hele  
knappe prestatie van Gerrie Schaap en zijn team. 
Verder hebben we vooral genoten van met elkaar 
een heel seizoen afmaken, elkaar zien, af en toe een 
feestje en weer terug naar het oude vertrouwde.  
 
Mede door Covid konden we niet heel groots  
uitpakken om ons 90-jarig bestaan te vieren.  
Desalniettemin hebben we op 11 maart onze jeugd 
een prachtige middag bezorgd. Onder leiding van 
Aljan en met veel support van andere leden hebben 
we circa 125 kinderen laten genieten van een  
fantastische middag. Zaterdag 12 maart mocht ik 
nog veel leden huldigen voor trouw lidmaatschap  
en support: 40, 50, 60, 70 en 75 jaar lid. Sommigen 
waren al wat langer lid maar die konden we de  
afgelopen jaren helaas niet huldigen dus dat hebben 
we nu gedaan. De mensen die korter lid zijn hebben 
de huldiging nog tegoed. Daarna speelde het 1e thuis 
tegen de Zwerver. Een heerlijke 3-0 overwinning en 

goed spel bracht ons in de juiste stemming. Het 
mooie was dat alle teams die dag wonnen. Hoe  
bijzonder is dat.. In de rust was er gelegenheid om 
ons Bekerfinalisten team uit 1964 te huldigen.  
We klopten in die tijd grote clubs als Quick Boys en 
behaalden de finale tegen Huizen. Deze ging helaas 
verloren. Maar als eerste ploeg uit Zuid haalde 
Woerkum wel de finale. Vooraf had ik de meeste 
mannen (waar er gelukkig nog veel van in leven zijn) 
persoonlijk mogen uitnodigen. Heel bijzonder om bij 
die mannen thuis te mogen komen en hun verhalen 
te horen. Dan pas besef je hoe groots Woerkum was. 
Meerdere spelers haalden het Nederlands team voor 
zaterdag amateurs. Woerkum was dominant en 
barstte van de kwaliteit. Zo speelde Woerkum in die 
periode met het 2e elftal “gewoon” tegen Altena 1.  
 
Als je bezig bent met een jubileumjaar duik je  
vaker dan normaal in de historie.  
Woerkum was voor 1932 al een voetbal bolwerk. 
SDO, DOSB Woudrichem, Excelsior Woudrichem, 
Stormvogels, Regenboog Woudrichem, Blauw Wit 
Oudendijk, Sparta Oudendijk en OVV Oudendijk zijn 
zo een paar namen waar we toen die tijd voor  
uitkwamen. Uiteindelijk werden deze clubs  
samengebracht in v.v. Woudrichem op 11 Maart 
1932. De 1e voorzitter Rien Beneker en zijn  
bestuursleden zorgden al snel dat er een Brabantse 
bond kwam en kon er in competitieverband  
gespeeld worden. Woerkum had direct 3 elftallen  
en uiteraard wonnen die allemaal gelijk hun  
1e wedstrijd. Tijdens de oorlogsjaren maakten we  
gebruik van het veld van Vuren. Onze voorvaderen 
wisten dus ook hoe geweldig het is om al feestend 
met winst de Waal af te zakken. Ondanks spannende 
en onzekere tijden. Later herhaalden wij dat nog 
eens heel goed na een behaald kampioenschap  
in Brakel. Wel speelden we in de oorlogsjaren op 
zondag. Dat stopte eind jaren ’40. Al met al waren 
we creatief, vooruitstrevend en vooral onszelf.  
Anders, bijzonder.. Iets wat we vandaag nog steeds 
zijn, en vooral trots op mogen zijn en blijven.  

 Een woord van de voorzitter 
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We weten dat veel mensen zich afvragen hoe we door 
de Covid periode zijn gerold. Zowel financieel als qua 
ledenaantal. Financieel staan we er goed voor. Goed 
gezond kunnen we zeggen. Mede doordat we met 
elkaar scherp opgelet hebben op wat we uitgaven  
en waar we aanspraak op konden maken.  
Qua ledenaantal blijven we rond de 600 zitten. Helaas 
zeggen mensen op maar ook sluiten er nog steeds 
veel aan. Een zeer goed aantal waardoor we in de  
gemeente Altena bij de grotere voetbalclubs horen.  
 
Als we vooruit kijken naar het seizoen 2022-2023  
dan is sportief ons doel om ons te handhaven in de  
2e klasse. Reëel? Geen idee, de selectie is een stukje 
smaller en we hebben vijf nieuwe ploegen in de 2e 
klasse H. Ook is er dit jaar een versterkte degradatie 
regeling omdat veel zondagclubs via de zijkant  
instromen omdat ze op zaterdag willen gaan  
voetballen. Hadden wij 75 jaar geleden al in de gaten. 
Wat zijn de andere plannen die we hebben? We zijn 
op de achtergrond bezig om ons te verduurzamen.  
De zonnepanelen komen eraan. Mede door een  
geweldige actie van de Rabobank geïnitieerd door ons 
oud lid Erik Gouw. Maar ook kijken we naar reductie 
van gas en het mogelijk aanpassen van kleedkamers. 

Een belangrijk item. De gemeente heeft gelukkig 
grond om het Sportpark heen aangekocht waar huizen 
gebouwd zullen worden. Hard nodig maar dit zal er 
ook voor zorgen dat onze club kan doorgroeien. En 
het is goed om dit samen met de andere verenigingen 
in Woerkum te doen. Samenwerken waar we kunnen. 
En daardoor onafhankelijk blijven.  
 
Zo blijven we dus volop bezig en zal er een beroep  
op ons allemaal gedaan worden. Zonder verenigd te 
zijn geen vereniging.  
 
Geniet van de vakantie, het mooie weer, rust uit, 
maak plezier en blijf aandacht voor elkaar houden.  
 
Met Wit Groene groeten,  
 
 
Hanno de Joode  
Voorzitter  
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2e Seizoenshelft 1e elftal vooral zware bevalling  

Nadat we noodgedwongen 
moesten stoppen met  
voetballen door de  
lockdown duurde het tot in 
februari dat we weer de  
wei in mochten! Op het  
moment van het stilleggen 
van de competitie waren we 
net conditioneel in orde en 
hadden we na 2 moeizame 
jaren ook weer ons ritme te 
pakken!  
 
De 1e wedstrijd tegen  

Altena ging in de laatste minuut jammerlijk verloren 
maar daarna sprokkelden we toch behoorlijk wat  
punten bij elkaar en leken we serieus mee te kunnen 
doen voor een plek in de nacompetitie maar dit pakte 
helaas anders uit…  

 
Onze smalle selectie brak ons op en door de vele  
blessures zakten we langzaam weg en werd het steeds 
moeilijker om een elftal op de been te brengen.  
Dillis liep een zware knieblessure op tegen Sleeuwijk 
op dat klote kunstgras en ook Harjo viel weg met een  
knieblessure. In april moesten we 7 wedstrijden  
spelen wat achteraf onbegonnen werk was en de  
resultaten waren dan ook heel wisselend: een  
fantastische pot tegen De Zwerver die er met 3-0 nog 

genadig afkwamen werd afgewisseld met kansloze 
nederlagen tegen Arkel en Wieldrecht waar we  
duidelijk door de ondergrens zakten.  

 
Na 3 nederlagen op rij met behoorlijke cijfers zijn  
we overgeschakeld op een wat meer verdedigend  
systeem wat ook moest omdat we zoveel spelers 
moesten missen! Tegen de latere kampioen SVW 
stond het weer als een huis en verdienden we de 3 
punten, maar door pech bleven we zonder punten 
achter maar de trots over het vertoonde spel  
overheerste wel! De grootste tegenvaller die  
wedstrijd was dat Wilty helaas weer een zware  
knieblessure opliep die hem ruim een jaar van de  
velden zal afhouden. We waren nu zelfs onder de  
gevreesde nacompetitie-streep gezakt dus het was 
alarmfase 1.  
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De ommekeer kwam tegen buurman Sleeuwijk en  
dat was niet vreemd want hun spelers wilden niet 
meewerken aan het spelen van deze wedstrijd op  
een commercieel gunstige dag zoals 2e paasdag of  
Hemelvaartsdag waardoor deze mooie derby op een 
dinsdagavond afgewerkt moest worden! Gesteund 
door toch ruim 700 man publiek was het vanaf de 
start Woerkum wat de klok sloeg en met Rick als  
afmaker werd Sleeuwijk met 4-1 naar de Roef  
teruggestuurd. De volgende wedstrijd was tegen  
koploper in de periode GJS maar ook daar lieten we 
ons van onze beste kant zien en Rick produceerde 
zelfs een hattrick en met een 2-5 overwinning was  
er weer wat lucht en konden we ons vervolgens  
veilig spelen waardoor we ook volgend seizoen in de 
2e klasse actief zullen zijn.  
 
In de laatste wedstrijd tegen Tricht namen we op een 
mooie manier afscheid van Jamy en Bart die helaas 
besloten om te stoppen. Tim is topscoorder geworden 

met 11 goals gevolgd door Rick met 7 doelpunten wat 
een mooie prestatie is in zijn 1e seizoen als senior. 
Nick heeft als enige alle 26 wedstrijden gespeeld en 
dat zegt waarschijnlijk al genoeg.  
 
We zijn inmiddels alweer voorzichtig in training voor 
het komend seizoen en hopen hierdoor fit aan de 
voorbereiding te kunnen starten. Damian Groenevelt 
komt terug van BZC en Alberto Klop komt van Altena 
erbij. Zij maken samen met Fabian Groenevelt de  
selectie compleet. We hopen dat Dillis en Harjo in  
de voorbereiding weer aansluiten en wensen Wilty 
succes met zijn operatie en met zijn revalidatie.  
 
Iedereen een fijne vakantie toegewenst en hopelijk 
komend seizoen weer gezond langs de lijn en laten we 
hopen dat we eindelijk weer normaal een seizoen 
kunnen afwerken! 
 
Fred 
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 Nieuws van de penningmeester  
In de laatste clubkrant heb ik een 
update gegeven over de financiële 
situatie inzake de afgelopen 2  
corona jaren. Gelukkig lijkt het  
erop dat we die periode nu achter 
ons hebben kunnen laten.  
We hebben het voetbalseizoen  
eindelijk weer op een normale  
manier af kunnen maken en  
daarnaast hebben er ook nog  

allerlei leuke activiteiten plaats kunnen vinden zoals 
bijvoorbeeld het tentenkamp voor de jeugd, de  
afsluitdag en de rommelmarkt. Dank hierbij aan de 
activiteitencommissie voor het organiseren van het 
tentenkamp, de vrienden van v.v. Woudrichem voor 
het organiseren van de afsluitdag en ten slotte dank 
aan Ally en haar team voor het organiseren van de 
rommelmarkt. Vooral de 2 laatste evenementen  
hadden een positieve impact op de clubkas.  
 
In het laatste verslag heb ik ook verteld dat we in  
de race waren voor een wedstrijd bij de Rabobank 
voor een donatie voor de door ons gewenste  
zonnepanelen. Intussen kan ik vertellen dat we deze 
wedstrijd glansrijk gewonnen hebben en dat de  
Rabobank een donatie doet van € 13.500,-!!  
Dank aan iedereen die ons hierbij geholpen heeft 
door te stemmen op v.v. Woudrichem.  

Op dit moment hebben wij alle info die benodigd  
is voor de aanschaf van de zonnepanelen (te denken 
valt aan berekeningen dakconstructies, foto’s  
meterkast, etc.) aangeleverd bij de leverancier  
SolarNRG. Dank hiervoor Ben! Het is nu even  
afwachten wanneer SolarNRG contact opneemt  
met ons om een en ander in gang te zetten, maar  
de verwachting is dat we binnen nu en een paar 
maanden panelen gaan leggen. Dit is wel zo prettig 
gezien de gestegen energieprijzen.  
 
Voor nu wens ik iedereen een prettige vakantie  
en tot snel weer op het Bolwerk, want het  
nieuwe seizoen staat al weer voor de deur!  
 
De Penningmeester  

 
 
 

  
 Op 21 maart jongstleden is helaas ons lid Cor Baks op 78 jarige leeftijd  
 overleden. Denken we aan Cor dan zien we hem lopen samen met zijn   
 hondje. Bij ons op de vereniging en jaarlijks bij de autocross altijd bereid  
 om zwerfafval op te ruimen met zijn knijper.   
  
 We wensen de familie veel sterkte bij dit verlies.  

 
 Bestuur en leden v.v. Woudrichem 

In Memoriam 
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 Op onze 'versleten' zwarte sloffen de kelderklasse uitgespeeld  
Woerkum 3. Geen woorden, maar afbeeldingen...  
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Woerkum 4: 2e seizoenshelft in vogelvlucht!  
Toen de deadline voor deze clubkrant bekend werd 
gemaakt was het snel nog even zoeken naar de  
uitslagen van de 2e seizoenshelft... helaas heeft de 
KNVB deze al vakkundig uit de Voetbal.nl app  
verwijderd. Echte wedstrijdverslagen kan ik u dus  
helaas niet meer geven. Het geheugen van uw  
reporter is beperkt tot een uurtje na de wedstrijd,  
dus zonder uitslagen kan ik er helemaal niets meer 
van maken.  
 
Maar zoals gebruikelijk met het 4e zijn er een aantal 
wedstrijden jammerlijk verloren, maar er werden ook 
zeker punten behaald! De beide wedstrijden tegen 
Kozakken Boys 5 werden glansrijk gewonnen, mede 
door fabelachtige doelpunten van Jarno, Rob en Mats. 
Daarnaast zijn er nog wat gelijke spelen geweest, 
Sliedrecht thuis, Hardinxveld thuis en Arkel thuis.  
Zoals u ziet, de meeste punten zijn op het eigen  
Bolwerk behaald!  

 
 
 

Hoogtepunten die zeker ook benoemd moeten  
worden zijn:  
 
1. de uitwedstrijd bij Hardinxveld op dinsdagavond 26 
april. Normaal gesproken is een wedstrijd op een 

doordeweekse avond 'not done' bij Woerkum 4,  
maar voor deze keer maakten we een uitzondering. 
Bij Hardinxveld was er een feesttent opgebouwd voor 
Koningsdag, dus die moest zeker ook even bezocht 
worden na de wedstrijd. De nederlaag was dus snel 
vergeten, maar het hoogtepunt lag zoals gebruikelijk 
ettelijke uren na de wedstrijd, al was het doelpunt 
van Noah vanaf de middenlijn ook wel heel erg  
lekker!  
 
2. De thuiswedstrijd tegen Sleeuwijk. De laatste  
wedstrijd van het seizoen was (wederom) tegen  
onze vrienden uit Sleeuwijk. Vorig seizoen kon deze 
wedstrijd helaas niet doorgaan door Corona, maar  
dit jaar wel. De gebruikelijke BBQ na de laatste  
thuiswedstrijd werd weer geregeld en na een  
prachtige 3-2 overwinning werd het feestje nog  
voortgezet bij kleedkamer, BBQ en tot slot ‘t Hoekske.  
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Bij iedere competitiewedstrijd van het Eerste kiest 
een vaste jury van 2 supporters de “Man of the 
Match”. De supporters geven aan de spelers punten, 
resp. 11 punten. De speler die van de 2 supporters 
gezamenlijk de meeste punten krijgt, is man van de 
wedstrijd. Gedurende het seizoen worden alle punten 
samengevoegd tot een klassement.  
De uiteindelijke winnaar krijgt na afloop van de  
competitie de eretitel “Vissekop van het Jaar”. 
 
Dit seizoen is dat Danny Schaap geworden!  
Bij de titel hoort een beker en een Wisseltrofee 
Overhandigd aan Danny door onze voorzitter Hanno.  
 
Bij deze van harte gefeliciteerd!  
 
De top 3:  
 
1. Danny Schaap  52 punten  
2. Jamy Goemaat  51 punten  
3. Tim Saaman  47 punten  

3. Het zomeravondtoernooi! Ook hier deed een  
groot deel van de Woerkum 4 selectie aan mee  
met een wekelijks feestje tot gevolg! Hulde aan  
de organisatoren van dit jaarlijkse evenement!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. De afsluitdag! Ook hier werd weer fanatiek  
gestreden door onze helden van Woerkum 4.  
Het eieren gooien werd glansrijk gewonnen, maar 
zodra er een bal in het spel voorkomt dan laten we 

het afweten. Punten schieten was dus niet zo ons 
ding. Met de stormbaan ging het boven verwachting 
goed, totdat Kevin het gat niet meer zag en wat hulp 
nodig had. Uiteindelijk werd ook dit evenement  
afgesloten met een mooie 4e plaats! De BBQ werd 
weer vakkundig bemand door het 4e waarmee we  
ook voor dit evenement onze grote dank uitspreken 
richting de organisatoren!  
 
Uiteindelijk zijn we het seizoen geëindigd op de 
9e plaats met 18 punten, ruimte voor verbetering zou 
je zeggen! Daarom is het druk op de transfermarkt 
deze zomer, maar daar leest u vast meer over in de 
volgende Stormvogel. Het seizoen is hiermee weer 
ten einde. Maar op veler verzoek zijn we op 7 juli  
alweer begonnen met de voorbereiding op het  
nieuwe seizoen. In combinatie met 3, 4 en 5 worden 
wekelijks op donderdagavond de kicksen onder  
gebonden om de conditie niet volledig te laten  
wegzakken gedurende de zomer. De mensen die nog 
niet op vakantie zijn, of alweer terug zijn gekomen 

worden zo wekelijks in hun behoeften voorzien  !  
 
Tot volgend seizoen!  

Vissekop van het Jaar  

© Jurgen Braat Fotografie  
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Woudrichem 5 sluit seizoen in stijl af  
Op het moment dat ik dit stukje aan het schrijven 
ben, zijn we allemaal aan het bijkomen van onze  
traditionele jaarafsluiter: Het kasfeestje! Dit is altijd 
het ultieme moment om terug te kijken op het  
afgelopen seizoen, maar ook vooruit te kijken naar 
wat er gaat komen volgend seizoen. Door corona  
hebben we dit een jaartje moeten missen, maar dit 
heeft de pret niet gedrukt. De opkomst was weer 
massaal, en inmiddels kunnen we toch wel gaan  
spreken van een vaste traditie.  
 
Terugblik seizoen 2021/2022  
Voordat we het gaan hebben over hoe gezellig het 
feestje was, gaan we eerst maar eens terugkijken  
op afgelopen seizoen. Het seizoen wat voor ons zeer 
geslaagd is geweest en waar we met trots op terug 
kunnen kijken. We zijn dit seizoen als 2e geëindigd, en 
hebben lang meegestreden voor de 1e plaats. Helaas 
moesten we erkennen dat Jan van Arckel toch de  
terechte kampioen is geworden.  
 
Ook is gebleken dit seizoen dat de lat voor een aantal 
spelers te hoog was, zij hebben daarom er ook voor 
gekozen om ons team te verlaten. De eerste die  
vertrekt is Jordy van Sonsbeek, vanaf minuut 1 bij  
het 5e maar was uiteindelijk meer aanwezig op z’n 
telefoon als op het veld. Na dit seizoen 24,5 minuten 
te hebben gespeeld was zijn conclusie toch wel om na 
dit seizoen te stoppen. De tweede die gaat stoppen in 
Merlijn van der Pol. Ook Merlijn was vanaf de eerste 
minuut bij het 5e, maar moet zijn tijd inmiddels  
anders gaan invullen, iets met een vriendin en een 
studie… jullie mogen raden wat de meeste tijd kost…. 
De 3e die ons team gaat verlaten is Martijn de Man. 
Martijn hebben we via zijn neef Bjorn de gevoelige 
overstap laten maken van Sleeuwijk naar  
Woudrichem. Dit ging vrij goed, maar na de  
degradatie van Sleeuwijk gaat hij toch terug om  
zijn kans te pakken! En dan als Laatste, Yannik van 
Straten. Ook hij gaat het 5e verlaten. Ik hoor jullie 
denken, voetbalt deze jongen überhaupt nog? Nou, 
dat vroegen we ons zelf ook af. We gaan er vanuit na 
1,5 seizoen niks gehoord te hebben dat hij ermee 
stopt.  
 
Namens iedereen bij 5 willen we deze jongens  
bedanken voor hun inzet en aanwezigheid, en  

wensen we ze nog veel succes met hun verdere  
tijdsinvulling.  
 
Het kasfeest  
Naast dat er een aantal mensen gaan vetrekken  
hebben we het afgelopen seizoen ook een aantal 
mensen mogen verwelkomen. Door corona hebben 
deze mensen niet de kans gehad om de ontgroening 
te doorstaan, maar tijdens het afgelopen kasfeest 
hebben we dit goed ingehaald. Onze traditie voor 
nieuwe mensen is dat ze tijdens het feest een liedje 
mogen zingen, en tijdens dit liedje een vol glas met 
een huis gebrouwen shotje mogen opdrinken. We zijn 
in ieder geval blij dat Aniel, Jarno, Donnie en Armani 
bij het 5e zijn gekomen en hopen dat ze er nog lang bij 
blijven! Ook geldt dit voor Tyrone en Bryant, maar 
helaas waren zij niet in de gelegenheid om tijdens het 
feestje er te zijn, voor hun blijft de ontgroening staan 
voor 2023!  
 
Via deze weg willen we Chris ook weer bedanken 
voor het beschikbaar stellen van de Kas voor het 
Feestje!  
 
Ik zal verder niet teveel meer zeggen, we zullen de 
foto’s het werk laten doen! Wij kijken met z’n allen 
weer uit naar het nieuwe seizoen, en ook die zullen 
we traditioneel weer aftrappen met Oud 5 tegen 
Nieuw 5! Dus het volgende feestje komt er alweer 
aan.  
 
Romano 

Teamfoto met aanhang  
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Een live optreden van onze  
eigen Django (Jarno) 

Het 5e was om half 11 al in staat om te roeien  

En ook een live optreden van onze Donnie  

Live optreden van Armani  

Live optreden van Aniel  
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 Vrouwen 30+ 
Zomerstop een fijne tijd. 
Voor even geen voetbal 
maar zodra het weer gaat 
beginnen is dat eigenlijk 
nog fijner. Zo voel ik het.  
 
Afgelopen jaar hebben  
dames 30+ een aantal  
vrijdagavonden bij diverse 
leuke clubs zeer gezellige 

avonden gehad. Het voetbal was enorm leuk om naar 
te kijken. Je ziet speelsters die heel goed zijn en die 
heel matig zijn en alles wat daar tussen zit. Geweldig 
leuk.  
 
Dan nog even iets anders. Het pupillenkamp is weer 
terug en is door een aantal vrijwilligers fantastisch 
georganiseerd. Klasse! De tweede vergadering van 

het pupillenkamp werd ik gebeld door Nadieh.  
Eerst koffie in de kantine. Oke is goed maar daar was 
ook de algemene ledenvergadering. Kortom, valstrik.  
Hanno nam na de vergadering nog even de  
gelegenheid om twee leden van verdienste  
bekend te maken. Ten eerste Gerrit van het Einde  
en ten tweede Henk Struik.  
 
Dit was geheel onverwacht maar een hele grote eer. 
Dank daarvoor. En het presentje van Jurgen Braat was 
heel erg leuk. De doos chocola was 's avonds al op.  
 
Zo dat was het weer. En hierbij nog een groot  
compliment voor de drijvende krachten achter onze 
mooie clubkrant.  
 
Henk Struik 

Gezelligheid troef Henk en  de dames op een vrijdagavond 
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Het is u zeker niet ontgaan dat onze mooie club  
op 11 maart j.l. zijn 90-jarig bestaan vierde. Diverse  
publicaties op de website/Facebook/aanplakbiljetten 
en de persoonlijke felicitatie welke via een prachtig 
kaart is thuisbezorgd. Op deze vrijdag heeft de  
jeugd een mooie feestdag gehad op het Bolwerk.  
Luchtkussens, spelletjes en natuurlijk limonade  
en frites maakte het voor zo’n 100 à 125 kinderen 
compleet. Heerlijk om ze op zo’n mooie dag zo lekker 
bezig te zien.  

 

Op zaterdag 12 maart was het de beurt aan de  
oudere leden. In de kantine kregen we al een  
heerlijk gebakje met logo. Om 13.00 uur werden alle 
jubilarissen gehuldigd. De afgelopen jaren kon dit  
helaas geen doorgang vinden in verband met Corona. 

In de kantine was het te druk en te vol en daarom 
naar de tribune. Alle leden die 40, 50, 60, 70 en  
zelfs 75 jaar lid zijn werden in het zonnetje gezet.  
Voorzitter Hanno had voor iedereen wel een passend 
woord en/of een anekdote uit het verleden.  
 
40 jaar lid 
Bas van der Wiel, Mieke van Ooijen, Johan Caspers, 
André Ruis, Marcel Wilhelm en Jeroen Braat  
 
50 jaar lid 
Corjo Secrève, Cees Westerlaken, Wim Schaap,  
Wim van Steenbergen en Gerard Baks 
 
60 jaar lid 
IJsbrand Berm en Jan Viveen 
 
70 jaar lid  
Fien Maas, Jan van Straten en IJm van Straten 
 
75 jaar lid 
Henk van Straten 
 
Wat een mooie lijst met jubilerenden. De voorzitter 
had voor de 60- en 70-jarigen nog een extraatje in de 
vorm van een boek over de visrechten en voor Henk 
nog een extra oorkonde. Een speldje en een mooie 
bos bloemen maakten het feest compleet.  

Viering 90-jarig bestaan v.v. Woudrichem  

De aanwezige jubilerenden 
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In de rust van de competitiewedstrijd tegen de  
Zwerver had het bestuur het plan opgevat om één 
van de hoogtepunten van de vereniging eens extra te 
belichten. In 1964 behaalde het eerste elftal de finale 
van de zaterdag bekercompetitie. Een klein lullig  
bekertje van de KNVB was de prijs. Helaas werd met  
4-3 verloren van Huizen, maar de prestatie was groot. 
Elke speler kreeg later nog een elftalfoto en deze  
oude foto werd gebruikt op deze feestdag in de vorm 
van een mooie uitvergroting met de successen van 
die competitie erop vermeld. De nog in leven zijnde 
spelers waren op één na allemaal aanwezig.  
Daarnaast nog de vrouwen van de overleden spelers 
en de kinderen van de trainer, heel bijzonder. Een 

mooie reünie en een leuke feestelijke toespraak  
van de voorzitter. Hij memoreerde nog even alle  
wedstrijden en doelpunten alsof hij er zelf bij  
geweest was, aangevuld met wat humoristische  
opmerkingen.  
 
De feestdag was compleet met prachtig weer en  
ook nog eens met 3-0 gewonnen van de Zwerver.  
Nog lekker nababbelen in de kantine en voor  
de liefhebbers nog een DJ tot in de late uurtjes.  
De kinderen van de trainer werden nog laat  
gesignaleerd. Het bestuur en de club kunnen  
terugkijken op een mooi en geslaagd  
jubileumweekend. 

Deel van de finalisten uit 1964 

En passant wordt De Zwerver nog  even verslagen 
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Op visite bij Jur Froma  
Begin juni kregen we het nieuws te horen dat onze 
reporter en redactielid Jur Froma een herseninfarct 
had gehad. Onbekend was nog hoe of wat verder.  
Redelijk snel begrepen we dat het gelukkig mee leek 
te vallen. Nu een paar maanden later is het hoog tijd 
eens even bij Jur langs te gaan om te kijken hoe een 
en ander er voor staat.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jur is een paar jaar na de Tweede Wereldoorlog  
geboren in het Groningse Roodeschool. Daar heeft  
hij heel zijn jeugd gewoond en gevoetbald. Op zijn 
vijftiende debuteerde hij in het Eerste Elftal van de 
plaatselijke club. Enkele jaren later ging hij op  
vakantie naar Spanje. Daar kwam hij Marjo tegen die 
al snel zijn vriendinnetje werd, en inmiddels 50 jaar 
zijn vrouw is. Marjo kwam uit Vianen. Daar zei zijn 
schoonvader op een dag ‘Joh, is de politieopleiding 
niets voor jou?’. Dat leek Jur wel wat en hij ging naar 
de politieschool te Amsterdam. Zo kwam hij voor een 
aantal jaren terecht op Bureau Warmoesstraat (als je 
snel kijkt is Jur ook net De Kock). Daar heeft hij in  
een paar jaar tijd heel veel gezien en meegemaakt, 
werkend tussen penoze en temeiers.  
 
De politiecarrière werd vervolgd in Gorinchem. Daar 
bewaart Jur wat minder prettige herinneringen aan. 
Zo heeft hij verschrikkelijke gevolgen van ongelukken 
en zelfdodingen gezien maar raakte ook betrokken bij 
een schietincident (vrijgesproken van blaam nadat 
een ooggetuige zijn verhaal bevestigde) en een grote 
zaak tegen een zestal dienders die hun positie mis-
bruikt zouden hebben voor persoonlijk genot. Vijf zijn 
daarvoor blijvend geschorst maar Jur kon weer  
gewoon aan het werk, onschuldig. Alleen verbaast het 
hem nog steeds dat op het moment van de geruchten 
je door velen al wordt aangekeken als schuldig.  

Hij heeft dus veel meegemaakt als diender en denkt 
zelf dat hij er een lichte vorm van PTSS aan heeft 
overgehouden. In zijn tijd was er nog geen hulp of 
begeleiding als je heftige zaken meemaakte tijdens  
je dienst.  
 
In 1975 komen ze in Woudrichem wonen  
en meldt Jur zich aan bij de plaatselijke v.v. Hij heeft 
niet veel tijd om te trainen dus komt in het tweede  
en derde te voetballen. Al snel staat de toenmalige  
voorzitter Klaas Kilwinger aan zijn deur. Hij heeft een 
mooi praatje en Jur wordt Bestuurslid Kantinezaken. 
In zijn 4 jaar als bestuurslid begeleidt hij de wisseling 
van de wacht in de kantine. Rien en Dien houden  
het voor gezien en Wim Brandenberg komt. Het is 
bestuurlijk een beetje een roerige tijd. In korte tijd 
heeft hij met Klaas, Ad Ros en erna Bep Viveen  
diverse voorzitters meegemaakt. Trots is hij nog op 
zijn rol bij het binnenhalen van Teus Blokland als  
trainer. Een trainer waar onze club veel plezier aan 
heeft gehad.  
 
Jur speelde samen in een elftal met Ben Wirken. Ze 
besluiten de scheidsrechtersopleiding te gaan doen. 
Allebei hebben ze decennia lang gefloten voor de 
KNVB. Eerst bij de jeugd, later tweede elftallen en  
tot slot Groep 4, eerste elftallen. Nadat de fluit  
opgeborgen was is Jur nog lang rapporteur geweest 
voor de KNVB. Totdat zijn begeleider te veel invloed 
op zijn rapporten wilde gaan uitoefenen. Voor zijn  
50 jaar inzet voor de KNVB heeft Jur enkele jaren  
geleden een Gouden Speld ontvangen.  
 
Tussendoor heeft hij ook nog wat elftallen van zoon 
Tim begeleidt. Hoogtepunt vond Jur het moment dat 
het veld er niet best bij lag en de middenstip 1 grote 
zandbak was. Zo dachten de toen zesjarige Tim en zijn 
maatje Wilco Oldenburg er ook over en ze hebben 
heel de wedstrijd rond de middenstip zitten spelen.  
 
In 1996 is hij ook nog even damestrainer geworden 
als opvolger van Wim Metz. Jur’s dochter Coralie 
stond in de spits en het hoogtepunt van zijn  
trainerscarrière was een 1-0 overwinning op het  
onverslaanbare Sliedrecht. Zijn tactiek had gewerkt. 
Met zijn allen in de verdediging en Coralie als  
diepe spits om achter de lange ballen aan te gaan.  
Zo scoorde ze dan ook het enige doelpunt.         >> 
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In 2003 benaderde Jan van ’t Blommenhuske hem om 
voor Vestigstad FM de wedstijden van ons eerste 
elftal te voorzien van live radioverslag. Gewapend met 
een grote koptelefoon en draadbare telefoon ging  
Jur op pad. Hij kreeg daar al snel schik in. Tijdens de  
wedstrijd wat notities maken zodat als hij Live in de 
uitzending zat en er weinig gebeurde hij snel wat 
hoogtepunten van eerder kon melden. Het leukste 
vindt hij het wat leuker en spannender maken van  
de wedstrijd als dat deze eigenlijk is. Hij hoopt in  
september weer op de radio te horen te zijn.  

 
Het was ook in 2002/2003 dat Loes Kieboom hem 
benaderde om verslaggever voor onze clubkrant te 
worden. De eerste jaren was dat erg intensief omdat 
hij de enige schrijver was. Inmiddels schrijft hij al weer 
een kleine 20 jaar en nog steeds met veel voldoening.  
 
Tussendoor heeft Jur 30 jaar in het bestuur van  
de lokale CDA gezeten. Hij geeft om de mensen om  
hem heen en kan slecht tegen onrecht en armoede. 
Hij heeft destijds ook zitting genomen in de  
Gemeenteraad. Echter op het moment dat hij  
merkte dat men in de politiek meer bezig was met 
eigenbelang, politieke carrière en vriendjespolitiek  
als het belang van de zwakkeren in onze samenleving 
ging de lol er af. “Hoe bestaat het dat er in Sleeuwijk 

nog een voedselbank is terwijl het potje Bijzondere 
Bijstand nog goed gevuld is.”  
 
Velen weten dat Jur ook fanatiek jager was. Daar is  
hij inmiddels mee gestopt. Het enige waar nu nog  
op geschoten wordt zijn kleiduiven. En niet  
onverdienstelijk, in 2000 en in 2001 werd hij  
Nederlands Kampioen. Onlangs heeft hij het  
onderdeel Kleiduiven schieten georganiseerd voor het 
WPFG (World Police and Fire Games) wat in juli in 
Rotterdam plaats heeft gevonden met 10.000 sporters 
uit de hele wereld.  
 
Het gaat inmiddels weer een stuk beter met Jur! Al 
gaat het herstel hem niet snel genoeg. Momenteel 
heeft hij nog wat last van evenwichtsstoornissen.  
Gelukkig voelt hij het aankomen dus kan hij op tijd 
gaan zitten. Door middel van fysiotherapie wordt  
getracht wat steviger te worden om het makkelijker 
te kunnen opvangen. Autorijden is gelukkig ook niet 
langer verboden. Artsen beschouwen het als een klein 
wonder dat er zo weinig blijvende schade is. Het had 
zo maar veel erger kunnen met verlammingen. 
 
Vol lof is Jur over het ziekenhuis in Turkije. Al had hij 
op het moment dat hij er kwam te liggen wel zijn  
bedenkingen over. Al die toeters en bellen was dat 
allemaal wel nodig. Probeerden ze niet gewoon een 
slaatje te slaan uit een toerist? Tot hij de MRI scan zag 
en besefte dat het er inderdaad niet best uitzag.  
Tijdens zijn verblijf heeft hij erg veel verschillende  
medicijnen gehad. Namen en werking hem  
onbekend, in Nederland noemden doktoren het  
paardenmiddelen. Ze hadden hem hier bij zoiets al na 
een paar dagen huiswaarts gezonden. Maar diezelfde 
doktoren hadden hem al 4 keer weggestuurd met ‘we 
kunnen niets vinden’ als hij kwam klagen over een 
raar gevoel in zijn kop. Dat rare gevoel is in Turkije 
achtergebleven, prima behandeling daar dus. 
 
Stress en inspanning moet hij nog wel zo veel mogelijk 
zien te vermijden. En de angst op herhaling blijft  
aanwezig maar voorlopig gaat het steeds beter. Alles 
kan beetje bij beetje weer worden opgepakt. Hij is al 
weer aan het bridgen en klaverjassen. Binnenkort dus 
weer langs de lijn bij het eerste en als het meezit weer 
schrijven voor de volgende clubkrant.  
 
We wensen Jur een goed herstel verder!  

Jur in actie voor Vestingstad FM 
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Wat kan de wereld er in één dag anders uitzien. Je gaat op 28 april met het 
hele gezin op vakantie naar Turkije om je 50-jarig huwelijk te vieren. Op de 
laatste dag van de vakantie zit je aan het ontbijt en dan gaat het helemaal fout. 
Koortsig, duizelig en overgeven. Ambulance in en even later lig je op de ic van 
het ziekenhuis. Direct een onderzoek en de MRI wordt gemaakt.  
Kleine hersenbloeding achter in het hoofd bij de kwetsbare delen.  
Medicamenten moeten zorgen dat er weer stabiliteit komt voordat de thuisreis 
aanvaard kan worden. Na 18 dagen op transport naar huis. Wat is het moeilijk 
als je de kinderen en kleinkinderen naar Nederland ziet vertrekken en je  
daar met vrouw en schoonzoon achter blijft. Onder begeleiding van een  
verpleegkundige wordt de thuisreis begonnen aan het zuurstof.  
Twaalf uur na vertrek eindelijk thuis. Mijn kinderen en kleinkinderen hebben 
me warm onthaald en wat voelde dat goed. Ook de reactie van de spelers van 
het eerste elftal deed me erg goed. Bedankt voor het medeleven. De bloemen 
van de redactie gaven mij het gevoel, “we zijn je niet vergeten”. Kleine zaken 
blijken dan toch van grote waarde te zijn. Iedereen bedankt voor het meeleven 
tijdens mijn ziekte en herstel periode.  
 
Bedankt mede namens Marjo.  
 
Groet,  
Jur Froma 

Ingezonden brief Jur  

Leden in de picture 

Wim van den Berg is als aftredend bestuurslid  
tijdens de algemene ledenvergadering van de GSV 
(Gorinchemse Scheidsrechter Vereniging) op 16 mei 
onder groot applaus benoemd tot lid van verdienste. 
Hij was jarenlang, als voorzitter, één van de gezichten 
van de Ontspanning en Sport Commissie (OSC) van de 
GSV. Wim heeft eerder meer ‘zilverwerk’ ontvangen. 
Al in 2003 werd Wim geëerd met de Zilveren fluit van 
de GSV (‘de vrijwilliger van het jaar’). Ook heeft de 
landelijke COVS hem de ‘zilveren scheidsrechter’  
toegekend voor het vele bestuurs- en  
commissiewerk. En was hij winnaar van de  
‘Van Brouwershaven spelregeltrofee’ in 2017. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Roderick van der Ham (31) is bij Feyenoord  
aangesteld als video-analist voor het eerste elftal.  
Hij maakt de overstap van Heracles Almelo en heeft 
een contract getekend voor twee seizoenen tot  
medio 2024. Roderick is blij met zijn stap naar  
Feyenoord: ‘Het voelt als een enorme eer om voor 
deze mooie, grote club aan het werk te gaan. Ik ben 
de directie en de trainer dan ook enorm dankbaar 
voor het vertrouwen. Van buitenaf heb ik met veel 
bewondering gekeken naar de ontwikkeling van  
Feyenoord onder deze staf en kijk ernaar uit om  
daar onderdeel van uit te mogen maken.’ 

Bron: www.covs-gorinchem.nl Bron: www.fr-fans.nl 
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Zelfs trainen deden ze samen  

 

Hoe is het met… Rick en Erwin de Jong  

Deze keer hebben we een afspraak op het  
voetbalveld met een duo. Ook uw verslaggever is  
vergezeld met ons nieuwe clubkrantredactielid  
Jolanda van der Wiel. Het duo waar het deze  
keer om gaat zijn de gebroeders De Jong.  
Rick is de oudste, Erwin de jongste van de twee.  
Als je de geschiedenis van de heren bekijkt, lijkt  
het wel een tweeling. Samen naar school, samen  
hetzelfde werk. Begonnen bij een Zeecontainer  
Rederij. 28 jaar lang samengewerkt totdat Rick voor 
zichzelf is begonnen en sinds 5 jaar een eigen bedrijf 
heeft als expediteur. Alles wat maar vervoerd kan 
worden doet Rick. Koerierswerk, tussenpersoon voor 
lucht- en zeevracht en allerlei andere transporten. 
Erwin is bij MSC, ook een zeecontainer rederij blijven 
werken als operations manager terminal activiteiten.  
Er is ook nog een derde broer, Raymond, maar die 
zag af van dit interview. Jammer want hij heeft ook 
nog gespeeld in het eerste en tweede elftal en is zelfs 
nog een tijd leider geweest.  
 
Vader Wim en moeder Wil kwamen in 1976 vanuit 
Rotterdam in Woerkum wonen. De jongens werden 
meteen lid van v.v. Woudrichem. Rick was 9 en Erwin 
wat jonger. We beginnen met Rick. Hij begin zijn  
carrière in de E-tjes, samen met onder meer Gerard 
van der Matten, Wout Vink, Ton Verheij en andere 
leeftijdsgenoten onder trainer Piet Vink en Pa de Jong 
als leider. Dit team stond bekend als het frikandellen 
elftal. Dat behoeft geen nadere uitleg denken wij.  
Dit team bleef tot en met de C junioren bij elkaar.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het was altijd gezellig en ze hadden de grootste lol,  
vooral na afloop natuurlijk. Toen naar de B en dat was 
helemaal niks volgens Rick. Dan de A junioren. Met 
onder meer Pierre Secrève, Jacco Kraaijeveld, Chris 
van Boggelen, Walter Tessensohn en Wim van Wijk. 
Er stond echt een elftal!! Cees Hooikaas beleefde zijn 
vuurdoop als trainer. Een geweldige tijd. Rick viel op 
en maakte op zijn 15de zijn debuut in het 1ste elftal. 
Later nog wat ervaring opdoen in het 2de onder Teus 
Blokland, maar daarna weer snel terug naar het 1ste 
met als trainer Dick Eggly. Er waren wat spelers  
gestopt, dus met nieuw elan aan de slag.  
De competitie verliep niet zo best, maar de laatste 
wedstrijd was er een om nooit te vergeten. Eerst 1-0 
voor, al snel 1-1, 2-1 voor en weer direct gelijk 2-2.  
3-2 en natuurlijk weer 3-3. Gelukkig maakte Rick, hij is 
het niet vergeten, de beslissende 4-3 vlak voor tijd.  

Na de gewonnen wedstrijd tegen Seolto dolle pret! Staande derde van 

rechts Rick. De anderen herkent u ongetwijfeld.  
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Dat publiek, de Hofkapel en die papiersnippers, onvergetelijk!!  

Voor Erwin begon de carrière in de F2 bij Jaap Viveen. 
Over naar de E met Jan Ruis als trainer. Dat was een 
goede lichting. Hans en Frans Vonk, Jantje van  
Straten, Richard Meeder en nog vele bekende namen. 
In de B werd Huib Apituley zijn trainer, omdat Jan 
Ruis een ongeluk had gehad. Leuke trainer overigens!  
 
In de A was Jan weer terug, maar toen belde Unitas. 
Hij was 15 jaar en kon leuk ballen en viel dus op. Hans 
en Frans Vonk voetbalden daar ook en de keus werd 
gemaakt. Mooie promotie natuurlijk. Zij voetbalden 
in de landelijke jeugdcompetitie tegen bekende  
tegenstanders. Pim Verbeek was zowel hoofd- als 
jeugdtrainer. Twee fantastisch leerzame jaren  
meegemaakt. Zowel van Jan Ruis als van Pim Verbeek 
veel geleerd. Hij moest dus een keuze maken.  
Bij Unitas in de senioren of terug naar Woudrichem. 
Hij koos voor Woudrichem. Unitas deed daar  
behoorlijk moeilijk over, evenals de KNVB. Is nooit 
anders geweest, volgens uw redacteur. Erwin werd 
voor een jaar geschorst! Hij trainde voor zichzelf 3x 
per week en daarnaast trainde hij samen met Jantje 
van Straten de C junioren. Op 9 januari, de verjaardag 
van broer Rick, brak hij tot overmaat van ramp nog 
zijn kuitbeen. Gips erom, maar achteraf bleek de 
wond niet dicht te zijn, dus toen het gips er na  
maanden afging duurde het nog een half jaar voor de 
wond weer dicht was. Opnieuw voor zichzelf trainen 

met een zak ballen van Dick Eggly. Toen hij 15 was 
werd hij al aan een knie geopereerd en deze begon in 
die tijd weer op te spelen, dus opnieuw opereren. 
Uiteindelijk in het nieuwe seizoen kon hij aansluiten. 
Eerst bij het 2de wedstrijdfit worden. In oktober dus 
knie operatie en op zijn 20ste eindelijk in het 1ste elftal, 
samen spelen met broer Rick onder Dick Eggly. Wat 
een story. Joop van Linstee werd trainer. Er kwamen 
wat spelers bij, zoals Bert Schouten, Ruud Stigter en 
later Philip den Haan en Marcel van der Stelt. Het spel 
werd beter en er werd gestreden om periodetitels. 
Herinneringen werden opgehaald over de leukste en 
spannendste wedstrijden. B.v de Zwerver. Uit werd 
door Raymond Nelis nog een penalty gemist, maar 
thuis scoorde hij de beslissende vrije trap in de  
laatste minuten binnen de touwen. Door penalty’s 
werd toen gewonnen.  
 
Seolto uit. Via de Zwerver was Seolto ingelicht over 
onze supportersschare. Bij aankomst in Zevenbergen 
stond de politie klaar, alle zakken papiersnippers 
moesten worden ingeleverd, het leek wel een betaald 
voetbal wedstrijd. De spelers waren onder de indruk 
en zeker keeper André van Vugt. Hij kreeg in de  
eerste 5 minuten al een rode kaart. Jan van Straten 
(de Peus) moest op doel en stopte zelfs de penalty. 
Kon niet meer stuk en met 10 man werd de wedstrijd 
gewonnen. Wat een heerlijk gevoel was dat.          >> 
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De dames en heren De Jong lieten zich ook niet kennen 

als er een feestjes was. 

MVV uit, 2-0 gewonnen, was ook altijd spannend.  
De mooiste herinneringen was toch wel de  
promotiewedstrijd in Made tegen VVC ’68 uit  
Halsteren. Helaas werd met 1-0 verloren, ondanks 
een gestopte penalty van Ruud Stigter, maar wat een 
geweldige ambiance. Onder trainer Ad van den Broek 
was het heerlijk en eerlijk voetballen. Hij wond er 
geen doekjes om. Erwin wilde stoppen vanwege zijn 
knieprobleem. Ad van den Broek adviseerde hem  
om trainer te worden van het 2de elftal, wat ook  
gebeurde. Omdat het 2de voor het 1ste voetbalde kon 
hij toch nog op de reservebank plaatsnemen en viel  
af en toe ook nog even in.  
 
Erwin als toeschouwer en Rick als speler maakten de 
promotie naar de 1ste klas mee onder trainer Cees van 
Bavel. Ook dat werd een onvergetelijke dag, al weet 
Erwin daar niet zoveel meer van. De oorzaak? U kent 
het spreekwoord: oorzaak…… ! Binnen 5 minuten 1-0 
achter en binnen 10 minuten 2-1 voor. Gelukkig werd 
er gewonnen en gepromoveerd en wat een feest. Bij 
terugkomst in Woerkum reed de bus volgens mij half 
Altena door om het te laten weten.  

Hiermee hebben we de actieve periode van de  
gebroeders De Jong wel gehad. Het vermelden waard 
is nog dat Rick actief was in het verzamelen van alle 
krantenknipsels en uitslagen, hoe summier ook.  
Op maandag de krant uitpluizen of er nog wat over 
hun te melden was.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Natuurlijk gingen ze de jeugd nog trainen zoals dat 
hoort bij ex-voetballers en we zien de mannen  
gelukkig nog regelmatig op het Bolwerk een biertje 
komen drinken en een wedstrijd bekijken.  
Klasse mannen!!  

Een mooi afscheidsbord voor Erwin bij het beëindigen 

van zijn actieve carrière.  

Rick, nummer 13, in actie tegen Groote Lindt  
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 Leden van verdienste 

Tijdens onze Algemene Ledenvergadering kregen  
we dit jaar gelukkig ook weer de mogelijkheid om een 
paar bijzondere leden voor te dragen aan onze leden 
om deze in dit geval bijzondere mannen voor te  
dragen.  
 
Het eerste lid werd via een vergadering met zijn  
dames de kantine in geloosd.  

Dames dank voor jullie hulp    
Het gaat hier over Henk Struik.  
 Ruim 55 jaar lid.  
 15 jaar speler geweest van 1 en 5.  
 Ook nog speler van het 2e geweest.   
 Traint nog steeds op donderdag.   
 Jarenlang jeugdtrainer.   
 Assistent trainer bij het 1e   

 Verzorger bij het 1e.   
 Al jarenlang trouwe sponsor   
 Ruim 15 jaar trainer/coach van de dames.   
 En traint op dit moment nog steeds de   
 vrijdagavond dames.   
 Daarnaast altijd bereid om iets voor onze  
 club te doen.   
Een prachtige staat van dienst. Daarnaast een   
trouwe supporter en al die jaren al heel erg trots op 
onze vereniging.   
 
Het 2e lid dat we mochten voordragen is  
Gerrit van het Einde.  
 Is begonnen als spelend lid, terecht gekomen  
 bij het 6e en later bij het 5e.  
 Als snel werd hij daarvan teammanager.  

 Vroeger heette dat nog gewoon  
 leider trouwens.  
 Deze rol heeft hij 22 jaar vervuld.  
 Regelde altijd zijn eigen staf en spelers sloten  
 heel graag bij hem aan.  
 Daarnaast is hij wedstrijdsecretaris geweest,  
 organiseerde hij loterijen, haalde jaren heel  
 veel geld op met de 3 uit 15. Trainde  
 jeugdteams van zijn zoons. En leverde hand- en  
 spandiensten.  
 Zat in de activiteitencommissie en verzorgde  
 vanuit deze rol samen met de anderen  
 kindercarnaval, activiteiten rondom Pasen en  
 uiteraard de Sinterklaasfestiviteiten.  
 Was jaren de grote motor achter de  
 maandelijkse bingo.  
 En stond/staat ook al jaren achter de bar.  
 Vooral op donderdag.  
 Wilde na 43 jaar vrijwilligerswerk een  
 stapje terug doen. Gelukkig lukt dit nog  

 niet helemaal    
 
Twee prachtige leden maar vooral ook mooie  
mensen. Mensen waar we als vereniging trots op  
zijn en die we op deze manier namens ons allemaal  
in het wit groene zonnetje mochten zetten. Mannen, 
gefeliciteerd met jullie titel en nogmaals dank voor 
alles wat jullie de afgelopen jaren voor ons hebben 
gedaan.  
 
Het Bestuur 

Voorzitter Hanno de Joode met Henk Struik Voorzitter Hanno de Joode met Gerrit van het Einde 
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Rommelmarkt  

Eindelijk na twee jaar corona konden we op 2 juli j.l. 
weer een grote rommelmarkt houden op het terrein 
van de vereniging. Het was best spannend of we  
genoeg spullen zouden krijgen, want tenslotte had 
iedereen grote schoonmaak gehouden tijdens  
de pandemie. Na veel rechtstreekse vragen en via  
advertenties op de site hebben we genoeg  
vrijwilligers gevonden om de spullen in Woudrichem 
op te halen. De rijders brengen alle spullen in de  
kantine en daar staan weer mensen klaar om de  
spullen uit te zoeken. Dit is een hele klus, want alles 
wordt bij elkaar ingeleverd.  
 
Al vrij snel stond de kantine nokvol met mooie  
tweedehands kleding, speelgoed, huishoudelijke  
artikelen, enz. Op woensdag zoeken we alle boeken 
uit en richten deze kraam gelijk in. Boeken uit het jaar 
nul en een encyclopedie die kunnen gelijk door naar 
het oud papier. Oude boeken over Woudrichem en 
onze regio proberen we direct via marktplaats te  
verkopen, wat gelukt is. De eerste omzet is binnen. 
Nee dit is niet helemaal waar. Gedurende het jaar  
krijgen we weleens meer aantrekkelijke spulletjes die 
we ook op marktplaats zetten.  
 
Op donderdag gaan we verder met het ruimen en  
uitzoeken van de sfeerartikelen en maken er een  
leuke kraam van, zien doet tenslotte kopen. Oh, hoe 
krijgen we het netjes gepresenteerd? Gelukkig krijgen 
we op vrijdag nog extra hulp van een stagiair en  
spontane vrienden. Het is heerlijk zonnig, dus we  
kunnen de speelgoedkraam en de buitenpotten ook  
al klaar zetten. De huishoudelijke artikelen vinden ook 
nog een plaatsje op de kramen, welke we van de  
Hartenbrigade hebben mogen lenen.  

Op zaterdag is de "grote verkoopdag" en beginnen  
we om zes uur met veel mensen om alle resterende 
verkoopwaar naar buiten te dragen en de kantine te 
reorganiseren. De taarten en de cakes die door twee 
dames zijn gebakken staan ook klaar voor de verkoop 
en de vrijwilligers hebben al koffie, thee en broodjes 
gehad. Nog even een korte instructie en om negen 
uur zijn we klaar om het hek te openen. Yes, er staan 
wel vijftig mensen voor de poort om naar binnen te 
lopen/hollen. Bij alle kramen is het gelijk gezellig druk 
en dit blijft zo tot het einde. De gebakken vis, drank 
en taart vinden gretig aftrek. We verkopen veel, goed 
voor de kas van de club. We willen namelijk graag dat 
de kantine wat opgepept wordt om nog even mee te 
kunnen. Om 13 uur stoppen we met de verkoop en 
kunnen we de buit gaan tellen. Dan mogen er nog een 
aantal goede doelen gratis komen shoppen: Stichting 
Woord en Daad, Barakka, Stichting Tess, Dock 60, 
Boekenverkoop Wijckestein en Boekenkast Rijswijk.  
 
Diverse spullen zijn naar de woningen gegaan die  
ingericht zijn voor vluchtelingen. Het oud ijzer  
brengen we ook weg voor onderhoud van de velden. 
De laatste spullen worden helaas afgevoerd naar de 
stort. Daarna eten en drinken we nog wat met elkaar.  
 
We hebben een mooie opbrengst van ruim € 2.500,- 
gerealiseerd. Het was een zeer gezellige en geslaagde 
dag. Gaan we het volgend jaar weer doen?  
Dat is afhankelijk van het aantal vrijwilligers.  
Kom jij ons dan helpen? 
 
Groetjes,  
Ally Verhouden en Mart Vonk 
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Zomeravond voetbal  
Op 9, 16 en 23 juni gingen we weer van start met 
deze keer 6 ploegen en 70 enthousiaste voetballers. 
Deze keer deden er veel jeugdspelers mee tot onze 
grote genoegdoening. Mooi dat we onze jeugd op 
deze manier betrokken maken met het senioren 
voetbal. Bedankt jongens, hopelijk tot volgend jaar!  
 
Op het veld ging het er sportief en gemoedelijk aan 
toe. Zeker de gastspelers hadden 3 gezellige 
donderdagavonden. Het mooie van dit toernooi is dat 
je er bij wilt zijn en zeker de derde helft. Al met al was 
het weer een gezellig en dorstig toernooi. Op naar 
volgend jaar en voor nu Bedankt mannen/jongens en 
ook bedankt bestuur voor de aangeboden 
consumpties en snackies.  
 
Verder willen we Jolanda en Tonnie bedanken voor de 
bardienst die jullie 3 weken voor je rekening namen. 
Ook mijn maatjes van het 5e elftal voor het verzorgen 
van de heerlijke hapjes. Verder een dikke pluim voor 
de jongens van de organisatie. Bedankt Jurgen, Swen, 
Stefan en ondergetekende.  
 
G.A. vh. Einde  
 
Voor de liefhebbers hier ’t eindresultaat  
1e Hertog Janneke  15 punten D.S. +26 
2e  Cola- Lightje  9 punten D.S. -2 
3e Bacootje   9 punten D.S. -4 
4e Watertje   6 punten D.S. -4 
5e Jupilertje   4 punten D.S. -6 
6e Red-Bulletje  1 punt D.S. -10   

Het winnende team 

Vaste toeschouwer 
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Na 2 jaar afwezigheid was het dan eindelijk weer zo 
ver, de afsluitdag stond weer op het programma. Met 
een opkomst van ongeveer 100 personen begonnen 
we om 13:00 uur aan wat een prachtige dag zou  
worden. Een dag gevuld met verschillende spellen 
zoals het ei gooien, punten schieten, de stormbaan  
en dit jaar een quiz als vervanger van de  
playbackshow. Tussen de spellen door werd er  
genoten van verschillende (alcoholische)  
versnaperingen en heerlijke broodjes, waarna er  
‘s avonds een barbecue op het programma stond voor 
de deelnemers. Zoals gewoonlijk was er ook nog een 
kantinefeest om de dag met zijn allen mooi mee af te 
sluiten. Na de puntentelling kon er natuurlijk maar  
1 team het beste zijn en dat was dit jaar het 2e!  
 

 
 
Namens de Vrienden Van willen wij iedereen  
bedanken voor hun aanwezigheid en bijdrage aan het 
maken van opnieuw een onvergetelijke editie van de 
afsluitdag. Op naar volgend jaar!  
 
Nog een kleine uitleg over het ophalen van het  
geld voor lidmaatschap Vrienden Van. Afgelopen  
2 jaar hebben wij geen geld opgehaald i.v.m. de  
coronapandemie. Wij konden geen activiteiten  
organiseren in deze periode, dus vonden wij het  
niet gepast om geld op te halen.  
 
“Vrienden van v.v. W.” 

Afsluitdag 2022  

 

Winnaars afsluitdag seizoen 2021/2022 
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Het Woerkumse Foodfestival 2022  

Stichting de Woerkumse week organiseert op zondag 
4 september de derde editie van het Woerkumse 
Foodfestival. Nieuwsgierig? Lees dan snel verder!  
 
Foodtrucks, muziek, hapjes, drankjes en veel  
gezelligheid. Dat is in het kort het Woerkumse  
Foodfestival! Net als voorgaande edities van het 
Woerkumse Foodfestival vindt ook deze editie  
plaats van 13.00 uur tot 19.30 uur op ‘t Rond in 
Woudrichem.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ook dit jaar is er van alles te beleven op het  
evenemententerrein. Je kan genieten van zoete  
en hartige lekkernijen, losgaan op de dansvloer,  
een verfrissend drankje halen bij de cocktailbar en 

natuurlijk is er ook vermaak voor de jongste  
bezoekers.  
 
Wat is er anders?  
Dit jaar wordt het terrein niet afgesloten en is het 
voor iedereen toegankelijk*. Daarnaast is er een 
groot scherm waarop Formule 1, zonder geluid,  
wordt uitgezonden. De liefhebbers, die graag de hele 
beleving willen, kunnen via Viaplay kijken en luisteren 
en Max toejuichen. We adviseren hiervoor oortjes 
mee te nemen, omdat tijdens het evenement muziek 
wordt gedraaid. Het is niet toegestaan om het geluid 
af te spelen via een box.  
 
Het bestuur van Stichting de Woerkumse week kijkt 
er naar uit om zoveel mogelijk mensen een leuke dag 
te bezorgen en ontvangt u daarom graag op de derde 
editie van het Woerkumse Foodfestival of een van 
onze andere evenementen!  
 
Benieuwd welke foodtrucks aanwezig zijn?  
Neem dan regelmatig een kijkje op onze socials of op 
www.stichtingdewoerkumseweek.nl. 
 
*onder voorbehoud van omstandigheden omtrent covid-19  

Altijd al gedroomd van een loopbaan als razende  
reporter of vind je het leuk om foto's te maken langs 
de lijn? Grijp dan nu je kans. V.v. Woudrichem is op 
zoek naar moeders, vaders, oma's en of opa's die  
het af en toe, iedere week mag natuurlijk ook, leuk 
vinden om een verslag(je) te schrijven of een leuke 
foto te maken van de wedstrijd van hun (klein)
dochter en of (klein)zoon. Zodat we dit kunnen  
plaatsen op onze site.  
 
Hoe werkt dit: mail je tekst en foto naar: 
redactie@vvwoudrichem.nl  
Wil je vaker een verslag en of een foto aanleveren 
dan kun je ook toegang krijgen tot de app van de 
vvW, neem in dat geval ook even contact op met  
Jan Kamp via hetzelfde e-mailadres.  
Vermeld dan gelijk voor welk team je razende  
reporter wilt zijn, Jan zal dan contact met je  
opnemen en uitleg geven hoe e.e.a. werkt.  

Razende reporters gezocht!  
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 Jeugd v.v. Woudrichem  
Met het nieuwe seizoen in het 
vooruitzicht is het goed om  
nog even kort terug te blikken 
op het afgelopen seizoen.  
Het eerste wat in me opkomt 
als ik hieraan terugdenk is  
toch wel de vele en grote  
inzet van zoveel ouders/
verzorgers van onze jeugd.  
Ouders die opstonden om hun 

team te trainen als hier nog een trainer voor nodig 
was, of die bereid waren de leiding op zich te nemen 
voor de zaterdagen. Op deze manier kregen we  
begin vorig seizoen 2 extra teams door nieuwe  
aanmeldingen toch aan het voetballen, waar zij 
anders misschien tot de winterstop hadden moeten 
wachten met het spelen van wedstrijden.  
 
Zeker bij de jongere jeugd blijft het toch vaak lastig. 
Veel leden willen echt wel voor de groep gaan staan, 
maar geven vaak aan geen tijd te hebben, of vinden 
zelf dat ze te weinig achtergrond hebben om een  
goede training te kunnen geven. Mede hierom ben ik 
trots op de circuittrainingen die we twee jaar terug 
hebben geïntroduceerd bij de 6 tegen 6 en 8 tegen 8 
jeugdteams. Onder leiding van Swen worden er  
inmiddels 2 jaar elke dinsdag en donderdag minimaal 
4 trainingsvormen neergezet, waarbij we constant 
proberen te kijken naar de laatste ontwikkelingen  
binnen het voetbal. Dit zodat we de kinderen zo goed 
mogelijk kunnen begeleiden. Als club vinden we het 
een mooie stap dat we komend seizoen bij de jo7, 8 
en 9 op de woensdag dezelfde manier van trainen 
willen gaan hanteren. Het basisonderwijs van de  
trainingen kunnen we hiermee goed verhogen en dat 
maakt het instap niveau voor ouders makkelijker. De 
training staat tenslotte al voor ze klaar en na uitleg 
van Swen kunnen zij de training verzorgen voor hun 
team. Komend seizoen zal Tim Saaman 1x in de week 
aansluiten als techniek trainer. Verder zal Corne 
Duijster zich naast de JO17 ook verder gaan richten 
op de meiden afdeling. Een mooie nieuwe stap.  
 
Verder ben ik er als Hoofd Jeugdopleiding er trots  
op dat we meerdere trainers al vast hebben kunnen 
leggen voor de komende twee seizoenen.  

Jacques Sas, Senna Kant en Swen Weusthof zullen de 
komende twee jaar in ieder geval nog verschillende 
jeugdteams trainen. Hier hopen we in de komende 
periode nog wat namen aan toe te kunnen voegen. 
Super fijn voor de club om deze vastigheid te hebben.  
 
Met het nieuwe seizoen voor de deur, wil ik dit  
nog even met jullie delen. Het valt me op dat onze 
jeugdteams vaak veel support krijgen en onze leiders 
en trainers ook erg begaan zijn met hun team.  
Ik wil iedereen wel op het hart drukken, laat de  
kinderen alsjeblieft hun spel spelen. Moedig ze  
op een positieve manier aan en laat vooral het  
wedstrijdgedeelte over aan de leiding van het team. 
Ik wil hier zeker niet zeggen dat je nooit een 'kritische 
noot' mag geven richting een kind, maar wees in de 
basis positief en besef dat kinderen vooral lekker het 
spel moeten spelen. Coaching en 'voetbaltaal' die 
voor ons normaal is, is voor het kind vaak nog  
helemaal niet zo normaal. Besef dit vooral in je  
coaching of tijdens het supporteren.  

 
Laten we er met elkaar een mooi en positief jaar van 
maken, waar de kinderen hopelijk weer enorm veel 
plezier ervaren, veel mogen leren en hij/zij zich op 
sociaal vlak weer mooi kan ontwikkelen.  
 
Een sportieve groet,  
 
Aljan Dekker  
HJO v.v. Woudrichem  
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In het seizoen 2022 - 2023 willen we onze  
jeugdspelers de gelegenheid geven om als  
team af te reizen in een mooi trainingspak.  
We hebben via onze kledingsponsor een  
mooi trainingspak samen kunnen stellen. 
Op de site van v.v. Woudrichem staan foto's,  
er komt een embleem van v.v. Woudrichem  
op het jasje. Wil jij ook een trainingspak van  
v.v. Woudrichem ? Dan kun je dit bestellen via  
secretaris@vvwoudrichem.nl  
 
Het complete trainingspak kost € 45,-  
Graag vermelden  
- Je naam / mailadres  
- Welke maat je draagt  
- Welk team je volgend seizoen speelt  
 
Je ontvangt dan na betaling, voor de start van het 
nieuwe seizoen je nieuwe trainingspak.  

Trainingspakken voor de jeugd  

Hallo allemaal,  
 
Na twee rustige jaren zullen wij als  
activiteitencommissie na de zomervakantie weer  
met frisse zin van start gaan. Gelukkig hebben wij  
afgelopen seizoen, ondanks alle beperkingen, nog wel 
een paar activiteiten kunnen aanbieden. Zo was de 
Pietentraining, georganiseerd door Nadieh en Diana, 
weer erg leuk en ook het pupillenkamp in juni was 
een groot succes, met een recordaantal deelnemers 
en vele vrijwilligers die hun uiterste best hebben  
gedaan om er voor onze jeugdleden een onvergetelijk 
weekend van te maken. In juni was er ook  
zomeravondvoetbal, zoals altijd georganiseerd door 
Gerrit. Ook deze avonden waren erg gezellig met  
natuurlijk op de eerste plaats het voetballen, maar 
ook na afloop met z'n allen genieten van een drankje 
en een hapje.  
 
Wat hebben wij op de planning staan voor het  
nieuwe seizoen? In ieder geval gaat de bingo (op veler 
verzoek) weer van start. We beginnen hiermee in de 
maand september. Zoals u van ons gewend bent zal 
de bingo iedere keer op de laatste woensdag van de 

maand plaatsvinden, tenzij anders aangegeven. De 
eerste bingo zal dus zijn op woensdag 28 september. 
Ook de wedstrijd van het oude 5e tegen het nieuwe 
5e zal Gerrit weer gaan organiseren, dit zal op  
27 augustus plaatsvinden. Dan is er in december  
weer de Pietentraining voor onze jeugdleden.  
 
Als wij als activiteitencommissie overlegd hebben, zal 
de gehele planning bekend zijn. Maar in ieder geval 
zullen de activiteiten zoals bingo (en kerstbingo),  
Pietentraining, kindercarnaval, zomeravondvoetbal, 
pupillenkamp allemaal weer gaan plaatsvinden. Ook 
zijn wij van plan om op Koningsdag 2023 een leuk 
dagprogramma neer te zetten voor jong en oud.  
 
Wij zijn nog op zoek naar nieuwe leden voor de  
activiteitencommissie (volwassenenactiviteiten)  
dus heb je leuke ideeën en wil je wat voor onze club 
betekenen, laat het even weten!  
 
Tot ziens in het nieuwe seizoen!  
 
Jolanda van der Wiel,  
Activiteitencommissie v.v. Woudrichem  

Van de activiteitencommissie  
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Mo15  
Wat een voetbalseizoen hebben de meiden achter  
de rug. Van de Mo-13 op half veld naar de Mo-15  
op een heel veld. Dat was een hele omschakeling.  
Gelukkig kwamen er nog een aantal meiden over van 
de Mo-17 met ervaring op het grote veld. Zo zijn ze 
het afgelopen seizoen begonnen: zoekende, wat  
onwennig, maar vastberaden! Na een paar  
wedstrijden begon het team vorm te krijgen. Met 
Maud op doel en Lonneke, Hannah, Danique en Fleur 
als verdedigsters stond de achterhoede al snel vast. 
Met Lotte en Lieke op het middenveld werden de  
gaten tussen de verdediging en aanvallers goed dicht 
gelopen. Hierbij werden ze geholpen door de snelle 
zijkanten, afgewisseld tussen Tessa, Claudia, Indy en 
Shenna. In de voorhoede, met wisselend, Dayni,  
Bieke, Marian en Aisha kwam ons elftal op stoom.  
 
Voor de winterstop van 2021 werd er getraind op 
maandag door Marit Schaap en woensdag door 
Roeline en Marijke. Helaas gaf Marit aan na de  

winterstop niet meer door te gaan. Wat vonden we 
dit enorm jammer. Tja....en toen...? Na veel mensen 
gevraagd te hebben en bijna een roulatie te hebben 
opgesteld tussen trainers van v.v. Woudrichem, kwam 
daar verrassend Corné Duijster tevoorschijn die onze 
meiden graag wilde trainen. Voor beide partijen erg 
spannend, maar na een paar trainingen hebben ze 
elkaar in de armen gesloten. Dat uitte zich ook tijdens 
de wedstrijden. Wat een mooi team hadden we staan 
op het veld. Sommige wedstrijden verloren, maar ook 
veel gewonnen waardoor we uiteindelijk op de 4e 
plaats zijn geëindigd. Een plek waar we onwijs trots 
op zijn. Nu staat er voor het nieuwe seizoen ons een 
nieuwe uitdaging te wachten...de Mo17. Maar dat 
gaat, ook met de aanvulling van Roos en Lieke, zeker 
goed komen.  
 
Langs deze weg willen we Marit nogmaals bedanken 
voor al haar inzet in het begin van de Mo-15.  

Boven: Tessa Kamerman, Maud van Andel, Shenna v.d. Pol, Lieke van Straten, Claudia den Hertog, Hannah v.d Stelt, 
Fleur van Muylwijk, Roos van Straten en Lotte Ippel. Beneden: Dayni Croes, Danique Brouwers, Bieke Westland,  

Indy de Deugd en Lieke v.d.Nat. Liggend: Corné Duijster . Niet op de foto: Lonneke Verheij,  

Marian Verhoeven en Aisha Lievaart. 
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Vân wie zai de gai d’r één?  

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
 
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Dyon Zalm 
15 april 2013 
in Woudrichem  
Ravelijn 
Nu nog in de jo9-2 na de zomer  
naar de jo10-2 
Meestal speel ik links achter of links voor 
Gamen 
Ik heb 1 broer Ryan Zalm 
ja mijn vader  
Bij oranje blauw in Den Haag 
Ik zelf haha (en Romano van Heukelum) 
Ajax 
Paris Saint-Germain 
Neymar 
Dat ik met al mijn vriendjes 1 sport kan doen 
Dat ik later bij ajax kan gaan voetballen 
    

Seth Vos 
9 april 2012 
in het ziekenhuis in Gorinchem 
Eben Haezer  
JO12-1 
Spits 
Sportvissen, gamen, zwemmen.   
1 zusje Carmen 
ja, mijn vader  
voetbalde bij GDC in Eethen  
Dilles de Vries en Swen Weusthof 
Ajax en RKC Waalwijk  
Liverpool 
Ronaldo 
ergens voor gaan, het winnen, gezelligheid met vrienden  
Profvoetballer worden. Als dat niet lukt, dan spits  
bij Woudrichem 1 
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Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
 
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Jayden van Breugel 
3 maart 2013 
Den Bosch 
Het Ravelijn 
J010-1 
Rechts mid 
Gamen en buitenspelen 
Broertje Devon en zusje Fay 
Ja allebei 
Mijn vader bij Top Oss, Mijn moeder bij Rijswijkse Boys en 
Sparta 30 en bij de KNVB 
Swen 
Ajax 
PSG 
MESSI 
Alles! 
Zelf profvoetballer worden 

Veerle Bouwman 
05-12-2009 
Gorinchem 
Schans 
MO-13 
Keeper/spits 
Muziek luisteren 
1 broer Timo 
Ja Papa 
Woudrichem 
Swen in het eerste van Woudrichem 
Ajax 
PSG 
Ronaldo 
Dat je altijd lekker samen bent met vrienden en maatjes 
zo veel mogelijk bereiken met voetbal en werk als  
politieagente 
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2 september Kick off voor de jeugd  
Vrijdag 2 september organiseren we weer de jaarlijkse 
kick off training voor de jeugdteams, van de kabouters 
t/m de J/MO13. Van 18:00 tot 19:30 uur zullen 
verschillende jeugdtrainers, aangevuld met  
spelers/trainers van de selectie een spetterend begin 
verzorgen van het nieuwe seizoen. Natuurlijk rekenen 
we op jullie komst. Tijdens de training is er voor de 
ouders de gelegenheid om nader kennis te maken 
met de vereniging en eventuele vragen te stellen.  
 
Overigens zullen de vrijdagmiddag trainingen, 
verzorgd door o.a. Aljan en Swen ook dit jaar  
weer een vast onderdeel zijn van de activiteiten 
binnen de vereniging.  

Nieuwe tenues Jo7  
Het is goed om te zien dat de aanwas van de jeugd 
steeds groter wordt, maar liefst 21 kinderen voor de 
leeftijdscategorie Jo7. Het team wordt getraind door  
3 zeer ervaren OUDspelers. Dit zorgt voor goede  
kwalitatieve trainingen gecombineerd met het  
belangrijkste van voetbal, namelijk plezier maken. 

Voor mij als vader van Dylan dan ook erg leuk om elke 
week het enthousiasme bij de kinderen weer te zien. 
Voor het bedrijf Tankens Andel is het dan ook erg 
mooi om deze leeftijdscategorie te voorzien van 
mooie kleding. 
 

De jeugd in hun mooie nieuwe tenue: Boven van links naar rechts; Lenn Caspers en Bianca Schoen. Midden van links naar 

rechts; Sam van Klinken, Dylan Holster, Jimmy van Wijngaarden, Stef van Tilborg, Dominic Roza, Ilay Versteeg en Luuk de  

Winter. Onder van links naar rechts: Devon van Breugel, Kay Kooijmans, Nick ver der Stelt, Finn de Haas, Daniël Vink, Luuk van 

Breugel en Stijn van Vugt.         
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Pupillenkamp  
Op 17 juni was het eindelijk zover, terug van weg  
geweest: het pupillenkamp van v.v. Woudrichem! 
Maar liefst 100 voetballers van de kabouters t/m  
de JO13/MO13 waren er op het Bolwerk te vinden. 
Nadat iedereen een slaapplek had veroverd in de  
legertenten konden we gaan beginnen.  
 
Voor de kleinere spelers was er een aangepast  
programma. Deze mochten beginnen met lekker friet 
eten met elkaar waarna ze vervolgens zich helemaal 
uit mochten leven op de stormbaan, rodelbaan en 
buikschuifbaan. Met 30 graden op de thermometer 
werkte het weer goed mee met deze activiteiten.  
We hebben vooral veel lachende en enthousiaste  
gezichten gezien. Na een uur ravotten waren ze dan 
ook moe maar voldaan en gingen lekker naar huis.  

Voor de spelers vanaf de JO9 stond er na het  
gezamenlijk friet eten een voetbaltraining op het  
programma met natuurlijk wat extra’s als normaal. Er 
kon geschoten worden op een meters hoog dartbord, 
er waren opblaas attributen om de voetbal skills nog 
meer naar boven te halen en natuurlijk kon het  
partijen niet ontbreken. Na de training was het  

eindelijk zo ver en konden ze verkoeling gaan halen 
op de rodel- en buikschuifbaan. Voor de vrijwilligers 
even het moment om rustig te gaan zitten…. of toch 
niet. Want natuurlijk moesten deze ook even een keer 
glijden. Toen iedereen afgekoeld en weer omgekleed 
was begon het toernooi. Alle spelers waren ingedeeld 
in teams. We hadden Barcelona, Liverpool, PSG,  
Juventus, Real Madrid, Manchester City, Bayern  
München en AC Milan. Er werden verschillende  
wedstrijdjes gespeeld inclusief halve en hele finale.  

Van al dat sporten en bewegen krijg je honger, dus 
een lekker broodje frikandel ging er bij sommigen 
daarna wel in. Iedereen mocht even lekker relaxen en 
bijkomen in zijn of haar tent om zich vervolgens klaar 
te gaan maken voor het geluidenspel in het Almbos. 
Een groep van 30 mannen uit verschillende senioren 
elftallen hadden zich verzameld om dit spel tot  
een succes te maken. Waarna alles uitgelegd was  
vertrokken we naar het Almbos. Het eerste half uur 
hoorden we vooral veel gegil uit het bos komen, het 
was er dan ook erg donker. Maar ook veel gelach  
en kinderen die blij waren dat ze de dieren hadden 
gevonden. Toen we om 01.00 uur terug kwamen op 
het Bolwerk was het tijd voor iedereen om zijn/haar 
slaapplek op te zoeken. Het heeft even geduurd maar 
om 03.30 uur was het bij de meeste tenten stil. Er zijn 
natuurlijk altijd uitzonderingen, zo ook deze nacht.  
De JO12 en de MO13 vonden het nog geen goed  
idee om te gaan slapen. Dus wie tussen 04.00 en 
05.00 uur op ons sportpark keek zal gezien hebben 
dat er 2 teams bezig waren met een ‘straf ‘ training. 
Zullen ze nu dan eindelijk gaan slapen?  
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Sommige mensen in Woerkum keken raar op toen ze 
om 07.00 muziek buiten hoorden. Met het slaan op 
pannen en harde muziek galmend over het Bolwerk 
werden alle spelers wakker gemaakt door de 
vrijwilligers. HUP eruit! Er staat een ochtendtraining 
op het programma. Dat ging bij sommigen met gemak 
maar anderen hadden een extra zetje nodig om op 
het veld te komen. Na heel wat ochtendgymnastiek 
kon iedereen zich gaan aankleden om daarna te gaan 
ontbijten. Ook de spelers van de JO8, JO7 en 
kabouters kwamen weer aan op het Bolwerk om 
gezellig mee te ontbijten. Als afsluiter werden de 
oudere spelers in 4 groepen verdeeld en werd er een 
partij gespeeld op groot veld samen met spelers van 
het eerste elftal. De jongere spelers kregen een  
training van een eerste elftal speler. Toen was het  
helaas opruimtijd en druppelden de ouders weer  

binnen op het sportpark om de kinderen op te halen.  
 

Wij willen alle vrijwilligers bedanken die geholpen 
hebben deze dagen. Het was een groot succes met 
jullie, we hopen dan ook dat jullie de volgende keer 
weer van de partij zijn!  
 
Dankzij Boon’s markt Woudrichem hebben alle 
kinderen kunnen genieten van een lekker ontbijt, 
onwijs bedankt hiervoor! Van der Ven Brakel willen 
we bedanken voor het gebruik van de vrachtwagen.  
 
We kunnen zeggen dat het pupillenkamp 2022 een 
groot succes was en iedereen enorm genoten heeft. 
Wij zijn blij dat we het pupillenkamp weer tot leven 
hebben gebracht. Er zal vast nog wel wat bijgeslapen 
zijn de dagen erna, zowel door de kinderen als door 
de vrijwilligers.  
 
Tot volgend jaar!  
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door: Remco Pronk  
 
Boem- boem – boem of eigenlijk is het grrboem, 
grrboem, grrboem. Het geluid van een bonkend hart 
laat zich slecht in letters vertalen. Als we het horen 
dan weet iedereen het direct, dat is een hart dat 
klopt, niets aan doen lekker laten kloppen, maar  
omdat geluid in letters omzetten niet meevalt,  
althans ik pieker me al een flink aantal dagen suf  
over hoe ik dat zou opschrijven, het omschrijven  
van het geluid is wellicht een makkelijkere optie.  
Maar waarom het geluid van het kloppende hart,  
naar mijn idee geeft het geluid de vitaliteit van het 
leven weer, zonder het letterlijke kloppende geluid 
van een hart stopt het leven. Het figuurlijke geluid  
van het kloppende hart geeft de vitaliteit weer van 
bijvoorbeeld een vereniging als de onze, maar ook  
van andere verenigingen.  
 
Ik wil geen waardeoordeel uitspreken over hoe  
het figuurlijke geluid klinkt van andere verenigingen 
maar toch, om te relativeren. We spelen 2e klas,  
logischerwijs zou je dan denken dat je op het één  
na hoogste niveau speelt. Maar dat is dus niet zo,  
boven de tweede klas spelen nog 7 klassen, als we 
naar beneden kijken spelen er nog 3 klassen.  
Natuurlijk, we spelen om te winnen, hoe meer  
hoe beter, als voetballer wil je zo hoog mogelijk 
spelen. Maar ook dit jaar heb ik weer met verbazing  
gekeken naar het aantal overschrijvingen van spelers 
bij verenigingen in de regio. Natuurlijk zijn er  
uitzonderingen, sommige kansen moet je niet  
voorbij laten gaan, als die ene speciale trein voorbij 
komt moet je erop springen, maar voor het overige, 
doet toch ff normaal met z'n allen.  
 
Ik ben trots op een verenging als de onze met een  
eigen kloppend hart grrboem, grrboem, grrboem. 
Waar jongens en meiden voetballen die verbonden 
zijn aan Woudrichem omdat ze hier hun leven lang al 
wonen of omdat ze hier zijn komen wonen omdat ze 

er de liefde van hun leven tegen kwamen, mensen 
met een kloppend hart. Mooi ook om te zien dat  
jonge spelers die hun droom najagen en op een hoger 
niveau gaan trainen na een aantal jaar weer sterker 
terugkeren binnen de vvW, niet omdat wij opeens  
op een hoger niveau spelen maar wel omdat er niets 
boven het spelen met vrienden gaat en dan maakt het 
niet uit of je dat in het eerste, tweede, derde, vierde 
of vijfde of een jeugdteam doet.  
 
Natuurlijk vragen wij ook wel eens aan een speler van 
een andere vereniging of dat hij bij ons wil komen 
spelen, maar wel op de voorwaarden dat dit niet  
ten koste mag gaan van de doorontwikkeling van  
onze eigen spelers en dat wij als vereniging aan geen 
enkele speler een vergoeding betalen om bij ons te 
komen of te blijven spelen.  
 
Nog even, voor we misverstanden krijgen, iedere 
voetballer is welkom binnen de vvW (behalve die ene) 
om gewoon lekker te ballen. Behoor je tot de beste 
spelers dan mag je onderdeel zijn van de selectie.  
Behoor je niet bij de beste dan voetbal je gewoon  
lekker met je (nieuwe) vrienden in een lager team.  
En zo komen we weer op spelvreugde waarvan die 
ene coach zei dat het zo belangrijk was, spelvreugde.. 
het kloppende hart van onze vereniging.  

  Het kloppende hart van de vereniging  



46 

De Stormvogel seizoen 2021/2022 

Bestuur 

Adres      v.v. Woudrichem 

      Sportterrein “Het Bolwerk” 

      Middelvaart 1C 

      4285 WS Woudrichem 

Telefoon      0183-309058 

E-mail     info@vvwoudrichem.nl 

Internet      www.vvwoudrichem.nl 

Voorzitter 

Hanno de Joode 

voorzitter@vvwoudrichem.nl 

06-53382456 

Beheer & Onderhoud 

Ben van Eeden 

 

06-30070166 

Wedstrijdsecretaris senioren 

Janny Secréve 

wedstrijdsecretaris@vvwoudrichem.nl 

06-25486161 

Ledenadministratie 

Jan Kamp  

ledenadministratie@vvwoudrichem.nl 

06-53678174 

Communicatie-en beleidszaken 

Sander de Brito Roque 

sanderdbr@hotmail.com 

06-53642620 

Penningmeester 

Andreas Nederveen 

penningmeester@vvwoudrichem.nl 

06-23188772 

Sponsorzaken 

Vacant 

sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

  

Secretaris 

Marjan van Giessen-Pullen 

secretaris@vvwoudrichem.nl 

06-51835223 

Voetbalzaken 

Remco Pronk 

r.pronk@rotterdam.nl 

06-30657966 

Colofon 

Contactgegevens 

Redactie     Jur Froma 

      Jan de Joode  

      Arthur Manz 

      Rob Stoute 

      Jolanda van der Wiel 

Eindredactie    Gaby Stok 

Advertenties    sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

Aanleveren kopij    clubkrant@vvwoudrichem.nl 

Fotografie     Bruis de Kock  

Oplage     500 stuks ( & online) 

Wedstrijdsecretaris jeugd 

Jan Kamp 

wedstrijdsecretariaat.jeugd@vvwoudrichem.nl 

06-53678174 

Vertrouwenspersoon 

Marina Zwaan 

vertrouwenspersoon@vvwoudrichem.nl 

06-83447746 



47 

Editie augustus 2022 

 06 - 15 58 45 55 

De wedstrijd is 

pas teneinde     

Als het laatste  

fluitsignaal heeft 

geklonken 

www.afscheidthuis.nl  

 



48 

De Stormvogel seizoen 2021/2022 


